
Başkan  Zorluoğlu  Çek
Cumhuriyeti  Ankara
Büyükelçisi Vacek’i Ağırladı

 
thi – Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Çek
Cumhuriyeti  Ankara  Büyükelçisi  Pavel  Vacek’i  makamında
ağırladı.  Ziyarette  ikili  ilişkilerin  geliştirilmesi
noktasında  görüş  alışverişinde  bulunuldu.

Çek  Cumhuriyeti  Ankara  Büyükelçisi  Pavel  Vacek,  Trabzon
Büyükşehir Belediyesini ziyaret ederek Başkan Murat Zorluoğlu
ile  bir  araya  geldi.  Ziyaretten  duyduğu  memnuniyeti  dile
getiren Başkan Zorluoğlu, Büyükelçi Vacek’e Trabzon’un tarihi
ile ilgili bilgi verdi.

MUTLULUK DUYDUM

Büyükelçi  Vacek’i  ağırlamaktan  mutluluk  duyduğunu  belirten
Başkan Zorluoğlu, “Trabzon’da ilk kez geldiğinizi söylediniz
ve açıkçası en doğru zamanda bu ziyareti gerçekleştirdiniz.
Trabzon’umuz ilkbaharda çok güzeldir ve bu zaman itibarıyla da
turizm şehri olarak birçok turist şehrimizi tercih etmektedir.
Özellikle Körfez ülkelerinde ama aynı zamanda diğer yabancı
ülkelerden de birçok misafirimiz oluyor. Ticari açıdan çay ve
fındık olmak üzere iki önemli ürünümüz var. Nüfusumuz 900
binden fazla ve 18 ilçemiz bulunmaktadır. Tüm ilçelerimizin
her  birinde  ilçe  belediyelerimiz  de  bulunmaktadır.  Biz  de
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Trabzon Büyükşehir Belediyesi olarak ülke genelinde bulunan 30
büyükşehirden bir tanesiyiz” dedi.

ODAK NOKTAMIZ DEPREM

Kahramanmaraş  merkezli  meydana  gelen  ve  herkesi  derinden
etkileyen deprem felaketinin ardından yürütülen çalışmalarla
ilgili de bilgi veren Başkan Zorluoğlu, “Ülke olarak asrın
felaketiyle karşı karşıya kaldık. Ben de ilk günden itibaren
deprem bölgesinde bölge koordinatörü olarak görev yaptım. Bir
aydan  fazla  süredir  Kahramanmaraş’ın  Elbistan  ilçesinde
bulundum ve birkaç gün öncesine kadar da oradaydım. Tabii ki
şu an hala odak noktamız deprem. İnşallah önümüzdeki sene
yaralar tam anlamıyla sarılacak” ifadelerini kullandı.

VACEK: BİRLİK BERABERLİĞİNİZ BENİ ÇOK ETKİLEDİ

Gösterdiği  misafirperverlik  nedeniyle  Başkan  Zorluoğlu’na
teşekkür  eden  Büyükelçi  Vacek  ise,  Büyükelçilik  olarak
Türkiye’nin daha çok güneyinde ve merkezinde aktif olduklarını
ve kuzeyde maalesef eksik kaldıklarını belirterek, bu durumu
değiştirmek  istediklerini  söyledi.  Deprem  nedeniyle  de  çok
üzgün olduklarını da dile getiren Vacek, “İlk günden itibaren
ekiplerimizi deprem bölgesine gönderdik. Ben de bu süreçte
Adıyaman’da  bulundum.  Ülke  genelindeki  birlik  ve
beraberliğiniz beni çok derinden etkiledi. Sadece ülke içinden
değil aynı zamanda dışarıdan gelen yabancı ekiplerin desteği
de muazzamdı. Burada dostluk, samimiyet ve tarih gördük. Bu
şehirle  de  daha  fazla  bağ  kurmak,  bu  kent  ile  iş  yapmak
isteriz” diye konuştu.

VACEK: DEPREMZEDELER İÇİN ETKİNLİKLER DÜZENLEYECEĞİZ

Büyükelçi Vacek, depremzedelere destek olmak için etkinlikler
düzenleyeceklerini  de  belirterek,  “Bizler  de  Ankara’da
etkinlikler  düzenleyip  buradan  gelecek  olan  kazancı
depremzedelere  ulaştıracağız.  Elimizden  geleni  fazlasıyla
yapmak istiyoruz. Ankara’da geçen yıl da fotoğrafçılık sergisi
oluşturduk  ve  bu  sene  İstanbul’da  aynı  düzenlemeyi



planlıyoruz.  Sizleri  de  aramızda  görmek  isteriz.  Hatta
Trabzon’da da eğer sizler için de uygun olduğunda böyle bir
şey düzenleyebiliriz ve güzel başlangıçlara adım atabiliriz”
şeklinde konuştu.

HEDİYE TAKDİMİNDE BULUNULDU

Başkan  Zorluoğlu  ve  Büyükelçi  Vacek  ziyaretin  sonunda
karşılıklı hediye takdiminde bulundu. Ziyaret, Zorluoğlu ve
Vacek’in hatıra fotoğrafı çektirmesinin ardından sona erdi.


